



北京首都航空有限公司  
BEIJING CAPITAL AIRLINES

文件编号 DOCUMENT NO. 19-003

密 级 CONFIDENTIALITY 公开

## 关于调整杭州=塞班、北京=马累航线免费托运行李额的通知

Notification on free baggage allowance of the Capital Airlines'

Hangzhou=Saipan, Beijing=Male route

<b>签发时间</b> DATE OF ISSUANCE	2019年4月29日		<b>签发人</b> ISSUED BY	徐竟博 Xu Jingbo
<b>通告类型</b> TYPE	<input checked="" type="checkbox"/> 阅知 Read <input checked="" type="checkbox"/> 落实 Implement <input checked="" type="checkbox"/> 传达 Convey <input type="checkbox"/> 反馈 Reply		<b>联系人</b> CONTACT	刘鹏程 Liu Pengcheng
<b>发布范围</b> SCOPE OF ISSUANCE	主送 TO	电商中心 E-commerce center		
	抄送 CC	各营业部、办事处、呼叫中心 All Sales departments, call center		
<b>通告内容</b> CONTENT	<p>为方便旅客第一时间了解杭州=塞班、北京=马累航线免费行李额，减少旅客投诉。特申请下发业务提示在我司官网主页滚动显示杭州=塞班、北京=马累航线免费行李额。</p> <p>尊敬的旅客：</p> <p>根据首都航空的发展规划及差异化服务需要，针对杭州=塞班、北京=马累航线的经济舱免费行李额进行调整，具体如下：</p> <p><b>一、生效日期</b></p> <p>销售日期（购票日期）：2019年4月22日（含）起</p>			

## 二、免费行李额

杭州=塞班、北京=马累航线，经济舱免费托运行李额 1 件。每件不超过 23 公斤（51 磅），每件三边尺寸总和不得超过 158 厘米（62 英寸）。

针对此次行李政策调整带来的变化，敬请理解。首都航空感谢各位旅客的理解与支持。

Dear passengers,

According to the differentiated service needs, Capital Airlines adjusts the free baggage allowance for economy class on Hangzhou = Saipan and Beijing = Male routes.

### 1. Effective Date

Sales Date: From April 22nd, 2019 (Included)

### 2. free baggage allowance

The checked free Baggage Allowance of Economy cabin for flight Hangzhou=Saipan, beijing=Malé is 1 piece. The weight of the bag does not exceed 51 lbs. (23KG). The sum of the greatest outside linear dimensions of the bag does not exceed 62 inches (158cm).

Capital Airlines thanks for your understanding and support.

In order to promote our service quality and enhance the passenger service experience, we hereby issue the International Flights Baggage Regulation of Capital Airlines.

Please follow the implementation of all units.

## 注意事项

本通告由市场营销部负责解释；各部门如有任何疑问均可电话、邮件

**NOTES**

或当面咨询。

This notice will be explained by Sales & Marketing Department. If there is any doubt, telephone, mail or consult face to face is advised.